



## EC Declaration of Conformity EG Konformitätserklärung

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer  
Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller

**ABB STOTZ-KONTAKT GmbH**  
**Eppelheimer Str. 82**  
**69123 Heidelberg, Germany**

**Object of declaration**  
Gegenstand der Erklärung

**KNX/EnOcean Gateway / KNX/EnOcean Gateway**  
**Type / Typ**

**EG/A 32.2.1          2CDG120047R0011**

**The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Community harmonisation legislation**

Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Gemeinschaft

**No. 2014/30/EU Directive 2014/30/UE of the European Parliament and the Council of 26 February 2014 on the harmonization of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility.**

Richtlinie 2014/30/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit

**No. 2014/35/EU Directive 2014/35/UE of the European Parliament and the Council of 26 February 2014 on the harmonization of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain limits**

Richtlinie 2014/35/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung elektrischer Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen auf dem Markt

**No. 2014/53/EU Directive 2014/53/EU of the European Parliament and the Council of 16 April 2014 on the harmonization of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio equipment and repeaters**

Richtlinie 2014/53/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 16. April 2014 über die Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung von Funkanlagen auf dem Markt und zur Aufhebung der Richtlinie 1999/5/EG

**and are in conformity with the following harmonized standards or other normative documents**  
nachgewiesen durch die Einhaltung der nachstehend aufgeführten Normen oder anderen normativen Dokumenten

**DIN EN 60950-1:2007+ CORR 2007 + A11:2009+A12:2011+AC:2012; DIN EN 61000-6-3: 2007; DIN EN 61000-6-2: 2006; DIN EN 50491-3:2010; EN301489-3:V1.6.1; EN301489-1:V1.9.2; EN300220-1:V2.4.1; EN300220-2:V2.4.1; EN60950-1:2006+A11:2009+A1:2010+A12:2011+A2:2013; EN62479:2010**

**Year of CE-marking**  
Jahr der CE-Kennzeichnung

**2014**

**Signed for and on behalf of**  
Unterzeichnet für und im Namen von

**ABB STOTZ-KONTAKT GmbH**

**Heidelberg, 26.06.2017**

**i.v.**   
**John Beniston**  
Global Product Manager Building Automation

  
**Torben Roesel**  
Product Manager Building Automation